

Zertifikat

Bericht Nr. / Hersteller Nr. / Gültigkeitsvermerk:

Bescheinigung der Konformität der werkseigenen Produktionskontrolle

Gemäß der Verordnung (EU) Nummer 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 09. März 2011 (Bauproduktenverordnung BauPVO), gilt dieses Zertifikat für das Bauprodukt

in Verkehr gebracht unter dem Namen oder der Marke

hergestellt

Dieses Zertifikat bestätigt, dass alle Vorschriften über die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit, beschrieben im Anhang ZA der harmonisierten Norm

entsprechend System 2+, angewendet werden und dass die werkseigene Produktionskontrolle (WPK) alle darin genannten Anforderungen erfüllt.

Dieses Zertifikat behält solange Gültigkeit, wie sich weder die Festlegungen in der angeführten harmonisierten Norm, das Bauprodukt, die Systeme zur Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit noch die Fertigungsbedingungen des Herstellers wesentlich ändern, es sei denn das Zertifikat wird von der Notifizierten Stelle ausgesetzt oder zurückgezogen. Die Aufrechterhaltung setzt eine jährliche Überwachung voraus.

TÜVNORD

Digitally signed by
Liebscher Anne-Kristin



Notifizierte Zertifizierungsstelle 0045
für die Werkseigene Produktionskontrolle

TÜV NORD Systems GmbH & Co. KG
Große Bahnstraße 31, 22525 Hamburg
tuev-nord.de |

Certificate

Report No. / Manufacturer No. / Validity remark:

Certificate of Conformity of the Factory Production Control

In Compliance with Regulation (EU) No. 305/2011 of the European Parliament and the Council of 9 March 2011 (Construction Products Regulation CPR), this certificate applies to the product

placed on the market under the name or trade name

produced

This certificate attests that all provisions concerning the assessment and verification of constancy of performance described in annex ZA of the harmonised standard

under System 2+ are applied and that the factory production control (FPC) is assessed to be in conformity with the applicable requirements.

This certificate shall remain valid as long as there is no substantial change in the specifications of the harmonised standard referred to, in the construction product, in the systems of assessment and verification of constancy of performance or in the manufacturing conditions of the manufacturer, unless the certificate is suspended or withdrawn by the notified body. Maintenance shall be subject to annual surveillance.

TUVNORD

Digitally signed by
Liebscher Anne-Kristin



Notified Certification Body 0045
of the Factory Production Control

TÜV NORD Systems GmbH & Co. KG
Große Bahnstraße 31, 22525 Hamburg, Germany
tuev-nord.de |